
Pytanie: 

 

Dzień dobry Pani Wójt, 

Ja z pytaniem co z drogą do Łochowa? Mieszkam w Łochowie ponad 40 lat i to, co teraz dzieje 

się z drogą przechodzi ludzkie pojęcie. Dziury, że zawieszenie się urywa błoto, kałuże, że nie 

idzie przejechać. Z racji tego, iż córka uczy się w Zielonej Górze muszę pokonywać tą drogę 2, a 

czasami 3 razy dziennie. Nawet nie chce myśleć, co by było gdyby córka miała iść na pieszo np. 

do Świdnicy na autobus, mam jej kupić kalosze i niech zakłada na drogę? 

Pani Izabelo proszę, niech ktoś z gminy przejedzie do Łochowa i na własne oczy zobaczy jak my 

mieszkańcy musimy przeprawiać się codziennie.  

Ja już tyle razy słyszałam, że w Łochowie jest za mało mieszkańców i drogi nie będzie... Hmm.. 

A może gdyby ta droga powstała to mieszkańców byłoby więcej. Jestem bardzo rozżalona kiedy 

przeglądam gazetkę gminną i nigdy nie przeczytałam nic o Łochowie dlaczego? Tu mieszkają 

tacy sami ludzie jak w Wilkanowie, Drzonowie czy Świdnicy. To smutne... 

My na prawdę nie oczekujemy drogi typu S3, tylko by było można normalnie przejechać bodź 

przejść. Bardzo proszę o pomoc w tej sprawie. 

                                                                                                         Pozdrawiam  

 

                                                                                                         Elżbieta Grondys 

Odpowiedź: 
 

 
Szanowna Pani, 
 
Uprzejmie informuję, że została już przeprowadzona wizja lokalna w terenie. Odcinki tej drogi z 
największymi uszkodzeniami zostaną naprawione w bieżącym tygodniu. Naprawa całej drogi 
zostanie przeprowadzona po wyłonieniu w drodze przetargu wykonawcy robót na bieżące 
utrzymanie dróg. 
 

Pozdrawiam serdecznie 
 

Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

 


